
سرمربی جدید پرسپولیس درنهایت 10 روز بعد از توافق با این تیم راهی ایران شد 
و روز گذشته به دیدار رضا درویش رفت. گاریدو در این جلسه در جریان آخرین 
فعالیت های نقل و انتقالاتی باشگاه پرسپولیس قرار گرفت و همچنین به وی 
اطلاع داده شـــد که به احتمال خیلی زیاد فصل جدید رقابت های لیگ برتر از 
بیست و پنجم مرداد ماه آغاز خواهد شد. البته این مربی تقویم مسابقات لیگ 
نخبگان را هم داشت و تاکیدش این بوده و هست که نباید زمان را از دست داده 
و باید در اولین فرصت تمرینات آماده سازی خود را شروع کنند. هر چند او هنوز 
به طور دقیق نمی داند که اگر قرار باشد از فردا تمرینات خود را شروع کنند با چه 
تعداد نفرات قرار است این اتفاق رخ دهد. در همین راستا او خواستار لیست 
تیمش برای شروع تمرینات شده   تا براساس آن بتواند زمان مناسبی را برای آغاز 

تمرینات آماده سازی در نظر بگیرد. 

  آخرین فرصت برای تکمیل لیست
تغییر در برنامه شـــروع فصل جدید مســـابقات لیگ و حضور گاریدو در ایران، 
مدیریت باشگاه پرسپولیس را به تکاپو انداخته تا هر چه زودتر لیست تیم شان 
را تکمیل و برای فصل جدید اســـتارت بزنند. در شـــرایط فعلی اگر قرار باشـــد 
پرسپولیس با نفرات فعلی اش استارت بزند نفراتی چون امیررضا رفیعی، مهرشا 
اســـدی و احمـــد گوهـــری به عنوان دروازه بان هـــا، امید عالیشـــاه، وحید امیری، 
محمدحسین کنعانی زادگان، سروش رفیعی، سینا اسدبیگی، مسعود ریگی، 
محمد مهـــدی احمـــدی، مهدی عبدی، میلاد ســـورگی، علیرضـــا خدادادی، 
مرتضـــی پورعلی گنجـــی و تعـــداد دیگـــری از بازیکنان جـــوان در تمرینات این 
تیم شـــرکت خواهند داشـــت. در این میان بازیکنانی نظیر علی نعمتی، فرشاد 
فرجی، سعید صادقی و عیسی آل کثیر هم قرار است به زودی تکلیف شان را با 
پرسپولیس مشخص کنند. در سوی دیگر نیز باید جدایی مهدی ترابی و دانیال 
اســـماعیلی فر از جمع سرخپوشـــان را تقریبا قطعی دانســـت. علیرضا بیرانوند 
وضعیت نامشخصی دارد و درباره او هر اتفاقی ممکن است رخ دهد. از جمع 
خارجی های پرســـپولیس نیز وحدت حنانوف را باید جدا شده بدانیم، ارونوف 
در اردوی تیم المپیک کشـــورش به ســـر می برد، عبدالکریم حســـن نیز به دنبال 
بازگشت به فوتبال قطر  بوده و گولسیانی هم راهی تعطیلات شده تا در کنار آن 
به پیشنهادات رسیده هم فکر کند. قدر مسلم این باشگاه ابتدا باید تکلیف 
بازیکنان آزادش را در پست های مختلف مشخص کند و بعد از آن در پستی 
که نیاز به تقویت دارد اقدام به جذب بازیکن کند؛ اما به نظر می آید اســـتراتژی 
مســـئولان باشـــگاه پرسپولیس در فصل نقل و انتقالات هنوز برای خودشان هم 

مشخص نشده است. 

  علیپور زودتر تصمیم بگیرد
علی علیپور به همراه خانواده اش راهی ترکیه شده تا چند روزی را به تفریح بپردازد. 
او قرار شده در این مدت به پیشنهاد پرسپولیس فکر کند و تا آخر هفته جواب 
دهد. این در شرایطی است که او تمایلی ندارد با رقم 24 میلیارد تومان )سقف 
قرارداد پرسپولیس( دوباره سرخپوش شود و توسط نزدیکانش تحریک می شود 
که به قراردادهای بهتر پیشنهاد مثبت دهد. در همین راستا یکی از مسئولان این 

باشگاه به »فرهیختگان« گفت: »علیپور تنها گزینه باشگاه برای تقویت خط حمله 
نیست و ما یک گزینه ایرانی که محمدرضا آزادی باشد را نیز در لیست داریم. 
جدا از آن گاریدو در نظر دارد حتما یک مهاجم خارجی با کیفیت به لیست تیم 
اضافه شود و دو سه گزینه نیز برای این پست مدنظر دارد. با شرایط موجود علیپور 

اگر واقعا دوست دارد به پرسپولیس برگردد باید زودتر تصمیم خود را بگیرد.«

  خارجی های پرسپولیس از یورو می آیند؟
پرســـپولیس در حال حاضر از جمع نفرات خارجی خود فقط در مورد اوســـتون 
اورونوف اطمینان دارد که فصل بعد در جمع سرخپوشان باقی خواهد ماند. البته 
اگر او هم مثل عبدالکریم هوایی نشود؛ چراکه یکی دو تیم عربستانی از جمله 
الاتفاق برای جذبش حاضر شـــده پول خوبی بدهد. گولســـیانی و وحدت نیز 
قراردادی با باشگاه خود ندارند. در این شرایط گاریدو بدش نمی آید که لیست 
تیمش را با نفرات خارجی مدنظر خود تکمیل کند. او اخیرا در آلمان مسابقات 
یـــورو را از نزدیـــک تماشـــا کـــرده و اطرافیانش مدعی اند چنـــد بازیکن خوب هم 
پســـندیده اســـت اما منتظر است تا بودجه باشگاه پرسپولیس را جهت جذب 
بازیکن خارجی بداند. قدر مســـلم اگر قرار باشـــد بیرانوند، ترابی و اسماعیلی فر 
از پرسپولیس جدا شوند فقط بازیکنان خارجی با کیفیت هستند که می توانند 
جای آنها را پر کنند. حتی خود مسئولان این باشگاه هم به این نتیجه رسیده اند 
که بازیکنان داخلی بازار نقل و انتقالات با توجه به هزینه ای که برای جذب شان 
خواهد شـــد نمی توانند گزینه ایده آلی برای نفرات جدا شـــده باشـــند و از این رو 
چند گزینه خارجی را نیز مدنظر دارند. در همین راستا نیز بازیکنان خارجی که 
به باشگاه پرسپولیس در روزهای اخیر از سوی ایجنت ها معرفی شده نام شان 
به گاریدو داده شد تا در مورد آنها تصمیم گیری کند. به نظر می آید پرسپولیس به 
دنبال این است بازیکنانی خارجی با قیمت 400 تا 450 هزار دلار جذب کند و 

این موضوع را نیز به اطلاع سرمربی اسپانیایی اش رسانده است. 

  صادقی و فرجی در آب نمک
باشـــگاه پرســـپولیس در مورد تمدید قرارداد با گولســـیانی هنوز به نتیجه قطعی 
نرسیده است. در واقع این باشگاه در نظر دارد گولسیانی را با دستمزد 500 هزار 
دلاری حفظ کند در حالی که این بازیکن فصل قبل 550 هزار دلار گرفته و دنبال 
افزایش 30 درصدی قراردادش اســـت. اگر قرار باشـــد گولســـیانی از پرسپولیس 
جدا شود، آن وقت قرارداد فرشاد فرجی برای یک فصل دیگر تمدید خواهد شد 
در غیر این صورت با ماندن گولســـیانی او باید راهی تیم دیگری شـــود. در مورد 
سعید صادقی هم تقریبا همین شرایط وجود دارد. چنانچه پرسپولیس بتواند 
یک وینگر خارجی جذب کند آن وقت بعید است صادقی حفظ شود. در این 
میان مهدی لیموچی هم یکی از گزینه های داخلی برای پســـت وینگر راســـت 
است. از آنجا که بحث بازگشت محمد عمری در تابستان یا نهایتا نیم فصل 
یادی برای ماندن در جمع سرخپوشان ندارد.  مطرح اســـت، صادقی شـــانس ز
یدو مشـــترک اســـت و شـــاید این مساله در ماندن او در  هر چند ایجنت او با گار
یکن را در لیست  گفته نماند که اوسمار این باز پرســـپولیس تاثیرگذار باشـــد. نا

مازاد خود قرار داده بود. 

  آل کثیر و نعمتی ماندنی هستند
دو بازیکنی که باشگاه پرسپولیس برای حفظ آنها به نتیجه رسیده علی نعمتی 
و عیسی آل کثیر هستند. با توجه به اینکه جدایی عبدالکریم از پرسپولیس تا 
حدی قطعی اســـت، پرســـپولیس حتما برای پســـت دفاع چپ نعمتی را حفظ 
خواهد کرد و دنبال یک مدافع چپ پای دیگر هم خواهد بود. عیسی هم اگرچه 
با باشگاه پرسپولیس یک فصل دیگر قرارداد دارد اما این قرارداد نیاز به رضایت 
طرفین دارد. هر دو طرف راضی به ادامه کار هستند و بعید است مشکلی برای 
ماندن عیسی در جمع سرخپوشان وجود داشته باشد. مخصوصا اینکه اصلا 

دوست ندارد اشتباه فصل قبل را تکرار کند.

یس شدند. تنها دو سهمیه از  حسن تفتیان و فرزانه فصیحی مسافر پار
شـــش ســـهمیه دوومیدانی که منتظر اعلام آن بودیم و حتی روی حضور 
یادی باز  نفراتی مانند حسین رسولی و حمیده اسماعیل نژاد حساب ز
کرده بودیم. اتفاقی که نیفتاد و چهار ســـهمیه ایران به ســـادگی از دست 
رفت و هیچ  یک از مســـئولان وقت پاســـخگوی این شـــرایط و ناراحتی 
و بغض عجیب ملی پوشـــان نبودند. مســـئولان وقت فدراســـیون که به 
دلیـــل اعـــزام  بی مـــورد و عـــدم اعزام های بجا و درســـت ســـهم بزرگی در 
کامی ملی پوشـــان داشـــتند. حمیده اســـماعیل نژاد اما در گفت وگو با  نا
»فرهیختگان« سکوتش را شکست. او تاکید کرد که به خاطر ناکارآمدی 
مسئولان وقت بزرگ ترین آوردگاه ورزشی جهان را از دست داده است. 

با اعلام نفرات حاضر در المپیک، انتظار داشتیم که اسم شما در لیست باشد 
و الان غیبت شما در المپیک شگفتی بزرگی است. 

در ایـــن مـــدت کوتاه، فدراســـیون دوومیدانی چندین سرپرســـت عوض کرد. 
اولین مسابقه ای که من در سال 2024 از دست دادم، مسابقات جهانی داخل 
سالن بود که مهم ترین مسابقات بعد از المپیک است. من ورودی مسابقات 
را از طریق رنکینگ کسب کرده بودم ولی پیش ثبت نامی انجام نشده بود که 
همین باعث شـــد از مســـابقات جهانی جا بمانیم. با شروع مسابقات فضای 
، من دعوتنامه مسابقات یونان را داشتم که تماما با هزینه خودم بود و قرار  باز

بود ســـه مســـابقه بدهم که امتیاز بالایی داشت و در سهمیه تاثیرگذار بود. 
از بهمن ماه فدراســـیون این فرصت را داشـــت که برای من ویزا تهیه کند تا 
اردیبهشت ماه در مسابقات حاضر شوم. این زمان اصلا مدت کمی نبود 

اما هربار من پیگیر می شدم، می گفتند انجام می دهیم و مشکلی نیست ولی 
گر هم بگیریم  فروردین مـــاه بـــه من گفتند نمی توانیم وقت ســـفارت بگیریم و ا
یجکت شـــدن شـــما هســـت، پس بهتر است سراغ گزینه های بعدی  امکان ر
یم. چرا یک فدراسیون نباید قدرت داشته باشد که وقت سفارت بگیرد؟  برو
خودم به تهران آمدم و از طریق کمیته ملی المپیک پیگیری کردم که باز هم 
زمان محدود بود و این دومین مسابقه ای بود که از دست دادم. اولین مسابقه 
فصل من مســـابقات امارات بود که من مدال برنز گرفتم. بعد درحالی که قرار 
بود طبق وعده فدراسیون به مسابقات قبرس بروم، وقتی اقدام کردند که لاین 
مســـابقات پر شـــده بود و مســـابقات قبرس را هم از دســـت دادیم. تور جهانی 
ژاپن را نیز به دلیل اتمام مهلت ثبت نام و اعلام آمادگی از دست دادم. بعد 
از آن مســـابقات چین را هم از دســـت دادیم و به مســـابقات نیجریه رفتیم که 
کاملا غیرمعتبر از آب درآمد و با خستگی جسمی و روحی به ایران برگشتم. 

تنها مســـابقه خوب و معتبر من مســـابقه قهرمانی کشـــور بود. این را هم بگویم 
که من در مدتی که این مسابقات را از دست دادم، یک بار به صورت کامل از 
رنک خارج شـــدم و جزء نفرات شـــانس کسب سهمیه نبودم ولی فقط با یک 

مسابقه امتیاز بالا نزدیک به 10 پله صعود کردم و بالا آمدم. 

و شما با اختلاف 7 امتیاز المپیک را از دست دادید! 
این هفت امتیاز تنها با یک مسابقه جبران می شد. من در مسابقات قهرمانی 
، امتیاز 1186 را به 1197 رساندم و با یک مسابقه 11 امتیاز گرفتم ولی دارم  کشور
از هفت امتیاز صحبت می کنم که به خاطر آن بزرگ ترین مسابقات جهان، 

یعنی المپیک را از دست دادم!

چرا به مسابقات نیجریه اعتراض نکردید؟
اعتراض کردم. ایمیل را به یکی از کارمندان فدراسیون نشان دادم گفتم شما 
می دانستید سطح مسابقه عوض شده ولی ما را به نیجریه فرستادید. سرپرست 
فدراســـیون با صدای بلند و جلوی همه به منشی شـــان اعلام کردند به دلیل 
اعتراض تا وقتی من پشت این میز نشسته باشم، حمیده اسماعیل نژاد حق 
ورود به این اتاق را ندارد. این درحالی است که او باید بابت تمام این اتفاقات 
از من عذرخواهی می کرد، حتی اجازه ندادند بپرســـم برنامه بعدی چیســـت! 
در 10 مـــاه گذشـــته مـــن تماما با هزینه شـــخصی خـــودم در اردو بودم و دو ماه 
فدراسیون مرا حمایت کرد. بعد گفتند بلیت مسابقات ترکیه را رزرو کن، بعد 
بیـــا فدراســـیون که هزینه هایش را پرداخـــت کنیم، من بلیت گرفتم ولی اجازه 
ندادند صحبت کنم و مســـابقات ترکیه را هم با هزینه شـــخصی خودم رفتم. 
مـــن فقـــط خـــودم بودم و خودم، حتی با تلاش شـــخصی خودم دوباره به رنک 
ی سبزوار و هیات دوومیدانی خراسان  برگشـــتم. البته باید بگویم که شـــهردار

در کنار من بودند و در اعزام ها کمکم کردند. 

اگر فدراسیون رئیس مشخصی داشت، چقدر ممکن بود اسم شما هم در بین 
المپیکی ها باشد؟

با جرات می گویم هر شش سهمیه ما حفظ شده بود. هر سرپرستی به فدراسیون 
می آمد، با شـــرایط جدیدی روبه رو می شـــد. نمی شـــود همه چیز را گردن یک 
سرپرســـت انداخـــت ولـــی آخرین نفر باید تمام دغدغه اش کســـب ســـهمیه 
المپیک باشـــد. اعزام به مســـابقات کمترین مســـئولیت یک فدراســـیون بود! 
ی زدم و تماما با هزینه شخصی جلو رفتم که شانس حضورم در  من به هر در
المپیک را نگه دارم ولی اعزام نشـــدن به مســـابقات در شـــرایطی که بدن ما در 
اوج آمادگی بود، اتفاق تلخی بود. ما دائما یا منتظر ویزا بودیم یا منتظر بودیم 
یک کشور برایمان دعوتنامه بفرستد. من واقعا به فدراسیون و تفاهمنامه ای که 
بین ورزشکاران و فدراسیون بسته شده بود، اعتماد کردم و فکر کردم همه چیز 
طبق آن پیش خواهد رفت اما این اتفاق نیفتاد و من المپیک را از دست دادم. 

بـــا انتخـــاب احســـان حـــدادی به عنـــوان رئیس فدراســـیون، مشـــخصا از او چه 
ید؟ انتظاری دار

ی نیســـت که دغدغه های  آقای حدادی این دغدغه ها را تجربه کرده و جور
ملی پوشان را دیده یا شنیده باشد، خودشان در دل ماجرا بوده اند. قول دادند 
که شـــرایط بهتر شـــود و ما بتوانیم برای ســـال بعد و حتی مســـابقات آســـیایی 
ی داشـــته باشـــیم. من جزء افـــرادی بودم که فقط در ایران توانســـتم  مـــدال آور
پا نه کمپ آمریکا هیچ  خودم را به کســـب ســـهمیه برســـانم و نه در کمپ ارو
تمرینی نداشتم. هیچ وقت حاشیه نداشتم و تلاش کردم با تمرکز به اهدافم 
برســـم. امیـــدوارم با آقای حدادی اتفاق های خوبی بـــرای دوومیدانی بیفتد و 

در این مسئولیت موفق باشند. 

باورودمربیجدیدپرسپولیسبهتهرانروندنقلوانتقالاتاینتیمتغییرمیکند؟

گاریدوازیوروبازیکنمیخواهد
مدیرانباشگاهزیادمنتظرعلیپورنمیمانند

حرفهایصریححمیدهاسماعیلنژاددرگفتوگوبا»فرهیختگان«:سرپرستفدراسیونگفتتاوقتیمنهستمحقورودبهاتاقمرانداری!

ناکارآمدیمسئولانوقت،المپیکراازمنگرفت
اگررئیسداشتیمهر6سهمیهماحفظمیشد بهخاطر7امتیازفرصتحضوردرپاریس2024راازدستدادم
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

باآغازدورسومانتخابیجامجهانی2026

مطهریبهتیمملیبرمیگردد؟
حمید مطهری، مربی سابق تیم ملی که در میانه های نیم فصل دوم سال 
گذشته به جای خمز اسپانیایی هدایت تراکتور تبریز را عهده دار شد با 
پایان فصل به کار خود در این باشگاه پایان داده و به صورت توافقی از 
این تیم جدا شد. درباره وضعیت مطهری که دوران پرنوسانی را در تبریز 
سپری کرد این طور شنیده می شود که نام این چهره برای بازگشت دوباره 
به تیم ملی مطرح شده و این امکان وجود دارد از فیفا دی بعدی و با آغاز 
دور سوم رقابت های مقدماتی جام جهانی 2026 در منطقه آسیا، مطهری 
مجددا به تمرینات تیم ملی به عنوان دستیار امیر قلعه نویی اضافه شود. 
بر همین اساس و زمانی که این چهره به عنوان سرمربی تراکتور انتخاب 
شده این موضوع مطرح شد که وی با هماهنگی با قلعه نویی به عنوان 
سرمربی تراکتور انتخاب شده و بنابراین با قطع همکاری با این باشگاه، 

به نظر می رسد راه بازگشت مطهری به تیم ملی همچنان فراهم باشد. 

پیشبینیرسانهایتالیاییازآیندهآزمون

شانسبالایهمکاریدوبارهسرداربا
مورینیو

سردار آزمون مهاجم فصل گذشته تیم فوتبال رم ایتالیا که از لورکوزن به طور 
قرضی در این تیم ایتالیایی حضور داشت با پایان مهلت قراردادش با این 
 »allcalcio« تیم به دنبال حضور در باشگاه جدیدی است. پایگاه خبری
ایتالیا در خبری اعلام کرده است که این مهاجم 26 ساله به احتمال زیاد 
در فصل آینده به تیم فوتبال فنرباغچه که هدایتش را ژوزه مورینیو برعهده 
دارد، خواهد پیوست. البته این رسانه به این مساله هم اشاره کرده است 
که آزمون فصل گذشته با برخی تیم های سری آ صحبت کرده و احتمال 
دارد برای فصل آینده، او را در یکی از تیم های ســـری آ ببینیم اما در هر 
صورت شانس حضورش در فنرباغچه را بیش از هر تیمی دانسته است. 

احتمالتغییرروینیمکتقرمزها

ماندنپیروانیهنوزقطعینیست
افشین پیروانی که چند روز بعد از قهرمانی پرسپولیس در رقابت های 
لیـــگ راهی آمریکا شـــده بود، قرار اســـت امروز به تهران برگـــردد. این در 
شرایطی است که به زودی دور جدید تمرینات پرسپولیس هم استارت 
خواهد خورد. قرارداد افشین پیروانی با باشگاه پرسپولیس به اتمام رسیده 
و او بـــرای ادامـــه کار در این باشـــگاه نیاز به قـــرارداد جدید دارد. ماندن 
پیروانی هنوز در پرسپولیس قطعی نیست و حتی صحبت هایی مبنی بر 
پیشنهاد مدیریت این باشگاه به حمید استیلی جهت حضور به عنوان 
مدیر تیم در پرسپولیس مطرح شده است. فصل پیش هم تقریبا همین 
شرایط در مورد مدیریت تیم وجود داشت که درنهایت پیروانی در پست 
خود ماندنی شد. در آن مقطع محمد انصاری گزینه جانشینی وی بود 

که او درنهایت نتوانست سمتی در پرسپولیس بگیرد. 

رقیبیکهدوستنداردبااسمشبازیشود

اخباریمنتظرتعیینوضعیتبیرانوند
محمدرضا اخباری یکی از گزینه های جدی باشگاه پرسپولیس برای 
جانشینی علیرضا بیرانوند است که مذاکرات خوبی از سوی مسئولان 
ایـــن باشـــگاه بـــا دروازه بان تحت قرارداد باشـــگاه گل گهـــر انجام گرفته 
است. در این بین اخباری قرار شده برای دریافت رضایتنامه خودش 
با باشگاه سیرجانی مذاکره کند. اما اصلی ترین مشکل او این است که 
از جدایی علیرضا بیرانوند از جمع سرخپوشان مطمئن نیست. او کاملا 
با اخلاقیات بیرو آشناست و خوب می داند رقیبش به راحتی از پیراهن 
پرسپولیس دل نخواهد کند. از طرفی اخباری این ترس را دارد که هدف 
پرسپولیس از مذاکره با او برای ترساندن بیرو و ترغیب او برای بازگشت به 
تیمش باشد. اتفاقی که قبلا در مورد پیام نیازمند هم رخ داده بود. ناگفته 
نماند دروازه بان هایی چون امیر عابدزاده، علیرضا حقیقی و حامد لک 

نیز خودشان مشتاق به جانشینی بیرانوند هستند. 

قراردادتیمهایجوانانوامیدکمترازپاداشبزرگسالان

دلخوریبازیکنانپایهپرسپولیس
باشگاه پرسپولیس در دو فصل اخیر کمترین پرداختی را به بازیکنان 
و مربیان تیم های پایه خود داشته و درنهایت یکی از اسپانسرهای این 
باشگاه تصمیم گرفت اخیرا مطالبات دو فصل اخیر آنها را پرداخت 
کنـــد. این اسپانســـر همچنین قرار شـــد که در فصـــل پیش رو هم توجه 
ویژه به تیم های پایه پرسپولیس داشته باشد و به نوعی هزینه های آنها 
را متقبل شـــده اســـت. اما با این وجود و به دستور رضا درویش فقط 30 
درصد به قرارداد بازیکنان و مربیان پایه پرسپولیس اضافه شده و آنها 
بابت این مساله دلخورند. جالب اینکه قرارداد مربیان پایه پرسپولیس 
به یکصد میلیون تومان در یک فصل هم نمی رسد و بازیکنان جوانان و 
امید هم در همین حدود است. این در شرایطی است که تیم بزرگسالان 
پرسپولیس پاداش های دو بردشان اندازه قرارداد اعضای تیم پایه است.

حسینیومربیانخارجی،گزینههایتیمتبریزی

ناراحتیاراکیهاازمسئولانتراکتور
، حالا گمانه زنی ها درباره ســـرمربی  با جدایی حمید مطهری از تراکتور
بعدی این تیم افزایش پیدا کرده و در این خصوص به طور مرتب اخبار 
متعدد و متفاوتی شنیده می شود. نکته قابل توجه اینکه با محدود بودن 
تعداد مربیان شاخص در لیگ برتر فوتبال ایران، تبریزی ها مذاکرات خود 
را با مربیان خارجی آغاز کرده اند و این در حالی است که طی چند روز 
گذشته از اردوی تراکتور این خبر می رسد مسئولان این باشگاه درصدد 
برآمده اند مجتبی حسینی را به عنوان سرمربی خود انتخاب و معرفی 
کنند. البته حسینی در حالی به عنوان گزینه تبریزی ها مطرح شده که 
همچنـــان بـــا آلومینیوم اراک تحت قرارداد بوده و همین موضوع باعث 
شده اراکی ها از مذاکره بدون هماهنگی تراکتور با حسینی دلخور شده 

و این ناراحتی را هم به گوش تبریزی ها برسانند. 

پشتپردهانتخابمربیایرانی

الریانمهیایالیت
ودیدارباسرخابیهامیشود

پویا اســـبقی، مربی ایرانی الاصلی که در الشـــمال قطر کار می کرد بعد از 
اتمام همکاری با این باشگاه به احتمال بسیار زیاد طی روزهای آینده 
قراردادش را با الریان قطعی کرده تا از این گزینه به عنوان سرمربی جدید 
باشـــگاه قطری رونمایی شـــود. درباره انتخاب اسبقی و پشت پرده این 
اتفـــاق می تـــوان بـــه حضور الریان در لیگ الیـــت و تقابل احتمالی این 
باشگاه با 3 تیم ایرانی اشاره کرد. الریان در فصل آینده حداقل با دو تیم 
ایرانی بازی خواهد کرد و این موضوع باعث شده است الریانی ها به خاطر 
ســـابقه ایرانی بودن اســـبقی و احتمالا با تصور شـــناخت وی از فضای 

فوتبال ایران این چهره را به عنوان سرمربی جدید خود انتخاب کنند.

اخبار کوتاه

یگانه عصاری
خبرنگار
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